
UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI
INSTYTUT GOSPODARKI PRZESTRZENNEJ
I GEOGRAFII SPOŁECZNO-EKONOMICZNEJ PROTOKOŁ nr 2/2020
ui. Mickiewicza64.7i-io; z posjetjZenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki Przestrzennej

i Geografii Społeczno-Ekonomicznej 
Uniwersytetu Szczecińskiego 

z dnia 12.03.2020 r.

Posiedzenie Rady Naukowej poprowadził Przewodniczący dr hab. Przemysław Pluskota, 
prof. US.
Obecni członkowie Rady zgodnie z listą obecności. Lista w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący Rady dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US rozpoczął posiedzenie od 
wprowadzenia zmian, do przedstawionego wcześnie porządku obrad.

Posiedzenie przebiegło zgodnie z jednomyślnie przyjętym, po zmianach, porządkiem obrad:
I. Komunikaty.
II. Zmiana Kierownika Katedry Gospodarki Przestrzennej, w związku z rocznym 

urlopem na poratowanie zdrowia Pani dr hab., prof. US Beaty Meyer.
III. Sprawy dotyczące wyborów na Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 

2020-2024.
IV. Zatwierdzenie protokołu nr 1/2020 z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu 

Gospodarki Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej z dnia 09 stycznia 
2020 r.

V. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US powołał komisję skrutacyjną, 
którą Rada zatwierdziła jednomyślnie, w składzie:
Przewodniczący: dr hab. Adam Stecyk, prof. US
Członkowie: dr hab. Anna Drab-Kurowska

dr Rafał Czyżycki

I. Komunikaty

Pani Dyrektor prof. dr hab. Grażyna Rosa wręczyła nagrody jubileuszowe, z życzeniami 
dalszej owocnej pracy:

_ - z okazji 30-lecia pracy Pani Krystynie Janczak;
- z okazji 25-lecia Panu dr Piotrowi Ładnemu.

Do listów gratulacyjnych JM Rektora dołączono słodki upominek - Torcik Wedlowski.

JM Rektor przesłał do instytutów pismo dotyczące systemu Egeria-Edukacja, w związku 
z licznymi zapytaniami dotyczącymi tego systemu. Dla chętnych zapoznania się ze 
szczegółami pisma, jest ono dostępne w sekretariacie instytutu.

II. Zmiana Kierownika Katedry Gospodarki Przestrzennej, w związku z 12 
miesięcznym urlopem na poratowanie zdrowia Pani dr hab., prof. US Beaty 
Meyer

W związku z uzyskaniem przez Panią dr hab., prof. US Beatę Meyer rocznego urlopu na 
poratowanie zdrowia, Przewodniczący Rady przedstawił propozycję, by funkcję kierownika 
katedry przejęła Pani prof. dr hab. Grażyna Rosa, która jest kierownikiem Zespołu Marketingu 
Usług w Przestrzeni Europejskiej, wchodzącego w skład Katedry Gospodarki Przestrzennej. 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie, w sprawie powołania 

i



prof. dr hab. Grażyny Rosy na kierownika Katedry Gospodarki Przestrzennej od 01 kwietnia 
2020 do odwołania w związku z długotrwałą nieobecnością dr hab. Beaty Meyer, prof. US, 
które przeprowadziła komisja skrutacyjna.
W trakcie liczenia głosów Pani Dyrektor przedstawiła Radzie nowego pracownika w sekcji 
nauki, Panią mgr Agnieszkę Lazar.

Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Rady ogłosił wyniki głosowania:

Uprawnionych do głosowania - 30
Liczba głosów oddanych -20
Liczba głosów ważnych -20
Liczba głosów nieważnych - 0
Za podjęciem uchwały -20
Przeciw - 0
Wstrzymujących się - 0

III. Sprawy dotyczące wyborów na Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na 
kadencję 2020-2024.

W związku ze zbliżającymi się wyborami na Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego we wtorek 
(10.03.2020 r.) odbyły się spotkania z kandydatami na Rektora US: o godzinie 10.00 z prof. dr 
hab. Waldemarem Tarczyńskim, o godzinie 12.00 z prof. dr hab. Waldemarem Gosem. Obaj 
Kandydaci zwrócili się do Rady Instytutu z prośbą o poparcie przez Instytut.
Na ręce Przewodniczącego Rady spłynęło pismo od trzeciego kandydata prof. dr hab. 
Andrzeja Skrendo, w którym informuję, że zgodnie z ordynacją wyborczą w wymaganym 
terminie zgłosił swoją kandydaturę do Rady Uczelni, i nie będzie prosił Rad Instytutów o 
poparcie.
Głos zabrał dr hab., prof. US Jacek Buko. Poinformował, że wszyscy trzej Kandydaci zostali 
przesłuchani przez Radę Uczelni, Ich programy wyborcze uzyskały akceptację Rady Uczelni. 
Rada Uczelni rekomenduje Kandydatów Senatowi US. W związku z tym, że dwóch 
kandydatów jest z jednego wydziału, współpracującego z naszym instytutem, prof. Buko 
sugeruje, by Rada Instytutu wstrzymała się od udzielania poparcia któremukolwiek 
kandydatowi.
Głos zabrała prof. dr hab. Jolanta Zieziula popierając argumenty prof. Buko, by Rada 
zachowała neutralność i nie udzielała poparcia żadnemu kandydatowi.
Przewodniczący Rady zaproponował, by Rada podjęła uchwałę w sprawie stanowiska Rady 
Naukowej w przedmiocie zgłoszenia kandydata lub udzielenia podarcia kandydatowi na 
Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego.
W głosowaniu jawnym Rada Naukowa Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Geografii 
Społeczno-Ekonomicznej jednomyślnie przyjęła uchwałę, że rezygnuje z realizacji 
kompetencji zgłoszenia kandydata lub udzielenia poparcia kandydatowi na Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego

IV. Zatwierdzenie protokołu nr 1/2020 z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu 
Gospodarki Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej z dnia 
09 stycznia 2020 r.

W związku z brakiem uwag do protokołu nr 1/2020 z dnia 09 stycznia 2020 r., Przewodniczący 
zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, który w głosowaniu jawnym został przyjęty 
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jednogłośnie.

V. Sprawy różne

W sprawach różnych głos zabrała Pani profesor Zieziula zadając pytanie dyrekcji instytutu, 
gdzie można kserować, drukować materiały potrzebne do prowadzenia zajęć dydaktycznych. 
Pani Dyrektor poinformowała, że w u Pani Katarzyny Albrechcińskiej można to zrobić na 
bieżąco, natomiast przy ul. Cukrowej 8 dla pracowników instytutu mających tam zajęcia 
przygotowany jest pokój nr 218 wyposażony w laptopa, drukarkę i kserokopiarkę.
Następnie głos zabrał prof. Adam Stecyk w sprawie platformy e-learning. Obecnie działają 
dwie: wzieu i uniwersytecka, które nie są ze sobą połączone. Materiały dla studentów należy 
umieszczać na platformie uniwersyteckiej, wzieu będzie wygaszana. Pan prof. Stecyk oferuje 
pomoc w przenoszeniu materiałów z jednej platformy na drugą.

W związku z brakiem innych spraw i wyczerpanym porządkiem obrad, Przewodniczący Rady 
dr hab., prof. US Przemysław Pluskota, zakończył posiedzenie Rady.

Protokół sporządziła:
Krystyna Janczak

Rad' > dlwowej.lnstytutu 
dr hab. PrzeiLwM Phiskota, prof. US
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